
PROTOKÓŁ NR 45/2012 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 23 marca 2012 r. 
 
 

Obecni: 
1. Tadeusz Groszek - Przewodniczący Komisji 
2. Robert Szydlik - Zastępca Przewodniczącego 
3. Mirosław Sobczak - Członek Komisji 
4. Dariusz Kur - Członek Komisji 
5. Tadeusz Sasin - Członek Komisji 
6. Mirosław Szczotka - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Mieszkańcy Jaźwia, którzy złożyli skargę na niewłaściwe ich zdaniem 
utwardzenie drogi gminnej we wsi Jaźwie gm. Tłuszcz. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Omówienie materiałów na sesję. 
3. Sprawy bieżące. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
5. Wyjazd członków Komisji do miejscowości Jaźwie, celem przeprowadzenia 
oględzin drogi wymienionej w skardze mieszkańca. 
 
Ad1. Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji po odczytaniu został przyjęty. 
 
Ad2. Radni zapoznali się z materiałami na XIII Sesję Rady Miejskiej 
zaplanowaną na 27 marca br. 
 

Komisja zwróciła uwagę, że w uchwale „w sprawie przyjęcia Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Tłuszcz w 2012 roku” znalazł się zapis mówiący o publikacji 
ogłoszeń w miesięczniku „Nowy Tor”. Komisja uważa, że taki zapis oznaczałby 
nierówne traktowanie działających na lokalnych rynku gazet i zasugerowała 



zmianę, która będzie umożliwiała drukowanie ogłoszeń w dowolnie wybranej 
gazecie lokalnej. 
 
Komisja wyraziła zdziwienie, że w materiałach na sesję znalazła się uchwała 
ws. „skargi Stowarzyszenia Liderów Lokalnych Grup Obywatelskich złożonej w 
trybie art. 227 KPA na Burmistrza Tłuszcza nadzorującego Centrum Kultury, 
Sportu i Rekreacji w Tłuszczu” w takiej formie, że znalazł się w niej zapis 
mówiący, że „skarga jest bezzasadna”, podczas gdy nie wiadomo, jak będzie w 
tej sprawie głosować większość radnych. W przypadku, gdyby skarga została 
uznana za zasadną, radni będę mogli głosować jedynie na NIE, by odrzucić 
uchwałę w takim brzmieniu.  
 
Komisja uważa, że należy na samym początku sesji wyrzucić z porządku obraz 
uchwałę ws. „rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Centrum Kultury, 
Sportu i Rekreacji” ponieważ skarga ta była adresowana do Burmistrza Tłuszcza 
a nie Rady Miejskiej, ponadto w opinii radnych nie jest ich kompetencją nadzór 
nad kierownikami jednostek podległych wobec Urzędu Miejskiego w Tłuszczu i 
Burmistrza. 
 
Ad. 3. 
Komisja prosi o możliwie jak najszybsze dokończenie bieżącej konserwacji 
dróg bitumicznych. Ilość dziur, jaka wyszła po ostatniej zimie, jest przerażająca. 
 
Przewodniczący Komisji przypomniał radnym, że 28-29 marca dwa zespoły 
kontrolne jadą na kontrole do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Kozłach oraz 
do Zespołu Szkół w Mokrej Wsi. 
 
Ad. 4. 
Komisja ustaliła, że kolejne posiedzenie odbędzie się 3 kwietnia br. o godz. 
15.00. 
 
Ad. 5 
Komisja udała się do miejscowości Jaźwie celem przeprowadzenia oględzin 
drogi gminnej i linii energetycznej, o których była mowa w skardze mieszkańca 
tej miejscowości. Na miejscu przedstawiliśmy mieszkańcom protokół z 
posiedzenia Komisji z 29 lutego, na którym to posiedzeniu mowa była o ww. 



skardze. W protokole znajduje się zapis dyskusji radnych i informacje 
przekazane przez p. Piotra Gołosia, inspektora ds. drogownictwa UM w 
Tłuszczu. Następnie Komisja ustaliła, że droga została wyłożona dwoma 
rzędami płyt betonowych barlineckich. Niestety, zostały one ułożone za wysoko 
(bez uprzedniego wykorytowania drogi), w związku z czym płyty te 
uniemożliwiają lub utrudniają wjazd na tę drogę z poprzecznych dróg 
gruntowych. Ponadto obie „ścieżki” betonowe są usytuowane za blisko słupów 
linii energetycznej, co powoduje, że większe pojazdy i maszyny rolnicze (np. 
kombajn) nie mogą się tędy poruszać. 
Zdaniem Komisji należałoby uzupełnić kruszywem przestrzeń pomiędzy pasami 
płyt betonowych oraz pobocze drogi (lub zjazdy na pola). Należy także udrożnić 
przepusty na tej drodze. Jeden (wjazdowy) jest zasypany, a drugi niedrożny. 
Komisja posiada dokumentację fotograficzną z przeprowadzonej wizji lokalnej. 
Komisja zwraca się z wnioskiem do Pana Burmistrza, o ujęcie ww. drogi w 
planach utwardzenia w ramach robót zaplanowanych na kwiecień / maj. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej polecił radnemu Robertowi Szydlikowi, by 
w dniu 3 kwietnia dostarczył autorowi skargi niniejszy protokół z posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej, w którym Komisja wyraziła swoje stanowisko ws. złożonej 
skargi. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 

Przewodniczący Komisji 
Tadeusz Groszek 

 
 

Dokument utworzyła: 

Komisja Rewizyjna 

dnia 29 marca 

2012 r. 

 
 
 
  


